

(NHQ-AC)

---

**From:** (NHQ-AC)  
**Sent:** Friday, April 17, 2015 9:26 AM  
**To:** (NHQ-AC); (NHQ-AC)  
**Subject:** RE: See inside our institutions: CSC is launching a virtual tour | Voir l'intérieur de nos établissements : le SCC lance une visite virtuelle

A tab will be up soon on the homepage.

---

**From:** @ps-sp.gc.ca]  
**Sent:** Friday, April 17, 2015 9:21 AM  
**To:** (NHQ-AC); (NHQ-AC)  
**Cc:** (NHQ-AC)  
**Subject:** RE: See inside our institutions: CSC is launching a virtual tour | Voir l'intérieur de nos établissements : le SCC lance une visite virtuelle

I did click on the link below and it works but it does not seem like you can find it on the site. There is no mention of it on the home page – how will a user who lands on the CSC website find the tour?

---

**From:** @CSC-SCC.GC.CA]  
**Sent:** Friday, April 17, 2015 9:14 AM  
**To:** (NHQ-AC)  
**Cc:** (NHQ-AC)  
**Subject:** Re: See inside our institutions: CSC is launching a virtual tour | Voir l'intérieur de nos établissements : le SCC lance une visite virtuelle

The tour is for everyone to see. It will be on the Carousel today at some point. PCO will let us know.

Did you click on the link below? We are also tweeting out today.

Thanks.

---

**From:**  
**Sent:** Friday, April 17, 2015 9:07 AM  
**To:** (NHQ-AC); (NHQ-AC)  
**Cc:** (NHQ-AC)  
**Subject:** RE: See inside our institutions: CSC is launching a virtual tour | Voir l'intérieur de nos établissements : le SCC lance une visite virtuelle

Thanks Heather – Is the tour going on the carousel today or at any point? Also, the CSC link to the virtual tour, is it hidden on the site for employees only to see or anyone going on the CSC website can access it? I went on the CSC site and I can't find anything that talks about the tour, this is why I am asking.

---

**From:** @CSC-SCC.GC.CA]  
**Sent:** Friday, April 17, 2015 9:02 AM  
**To:** (NHQ-AC)  
**Cc:** (NHQ-AC)  
**Subject:** Fw: See inside our institutions: CSC is launching a virtual tour | Voir l'intérieur de nos établissements : le SCC lance une visite virtuelle

Please see below.

---

**From:** Don Head, Commissioner/Commissaire <[DonHeadCommissioner@csc-scc.gc.ca](mailto:DonHeadCommissioner@csc-scc.gc.ca)>  
**Sent:** Thursday, April 16, 2015 10:54 AM  
**To:** 100-All-CSC-PAC-Users; 100-All-CSC-PRA-Users; 100-ALL-CSC-ONT-Users; 100-All-CSC-NHQ-Users; 100-All-CSC-QUE-Users; 100-All-CSC-ATL-Users; 100-Unions-syndicats; 100-EXT-EMP  
**Subject:** See inside our institutions: CSC is launching a virtual tour | Voir l'intérieur de nos établissements : le SCC lance une visite virtuelle

*(La version française suit)*

**Please post this communiqué in designated locations at sites where employees do not have regular access to computers/e-mail.**

**See inside our institutions: CSC is launching a virtual tour**

Today, at the [Blueprint 2020 Innovation Fair](#), CSC is revealing Beyond the Fence: A Virtual Tour of a Canadian Penitentiary.

The tour will be available for all staff to experience **tomorrow, on April 17**. You will find a link to the tour on our website <http://www.csc-scc.gc.ca/csc-virtual-tour>.

This tour provides Canadians with an opportunity to see inside a federal institution from any device with Internet access. It is also another tool that will assist in providing the public with objective and complete information about CSC's policies, programs and services.

The virtual tour consists of 360-degree panoramic views of various areas within an institution, showcasing elements of maximum-, medium-, and minimum-security facilities. Each room of the tour includes an audio narrative and interactive items that allow online participants to experience and learn more about CSC's institutions.

The tour is based on the following areas of an institution:

- security perimeter
- entrance
- visitor's area
- minimum, medium and maximum cell and range
- CORCAN workshop
- program room/classroom
- Aboriginal cultural centre
- chapel
- health care centre

We have developed a video that will give you a [sneak peek into the tour](#). I encourage you to check it out!

The tour is an innovative way for your friends and family to get a glimpse into what it is like within a federal institution. I encourage all of you to take some time to view the virtual tour.

Don Head  
Commissioner

*If you would like to respond to this message, or offer a comment or suggestion, please send an email to the e-Communications team at [GEN-NHQ e-Comms](#).*

***Veillez afficher le présent communiqué aux endroits désignés, là où les employés n'ont pas un accès régulier à un ordinateur ou au courrier électronique.***

**Voir l'intérieur de nos établissements : le SCC lance une visite virtuelle**

Aujourd'hui, à l'occasion du Salon interministériel de l'innovation pour Objectif 2020, le SCC dévoilera *Au-delà des murs : une visite virtuelle d'un pénitencier canadien*.

La visite sera accessible à tout le personnel **demain, le 17 avril**. Vous trouverez un lien vers la visite sur notre site Web : <http://www.csc-scc.gc.ca/scc-visite-virtuelle>.

Cette visite donne aux Canadiens l'occasion de découvrir l'intérieur d'un établissement fédéral à partir d'un appareil doté d'un accès Internet. Il s'agit également d'un autre outil permettant de fournir à la population de l'information objective relativement aux politiques, aux programmes et aux services du SCC.

La visite virtuelle présentera des vues panoramiques à 360 degrés de divers secteurs d'un établissement et permettra de voir des éléments d'établissements à sécurité maximale, moyenne et minimale. Il y aura, pour chacune des salles, une narration et des éléments interactifs qui permettront aux participants en ligne d'obtenir davantage d'information sur les établissements du SCC et d'avoir une impression des lieux.

La visite est fondée sur les éléments suivants d'un établissement :

- périmètre de sécurité;
- entrée;
- aire des visites;
- cellules et rangées des unités à sécurité minimale, moyenne et maximale;
- atelier de CORCAN;
- salles de programmes et salles de classe;
- centre culturel autochtone;
- chapelle;
- centre de soins de santé.

Nous avons conçu une vidéo qui vous donnera un avant-goût à la visite. Je vous encourage à y jeter un coup d'œil!

La visite est une façon novatrice pour vos amis et votre famille d'avoir un aperçu de la réalité à l'intérieur d'un établissement fédéral. Je vous encourage tous à prendre le temps de faire la visite virtuelle.

Don Head  
Commissaire

*Pour formuler un commentaire ou une suggestion, veuillez communiquer par courriel à l'équipe des Communications électroniques, à l'adresse [GEN-NHQ e-Comms](mailto:GEN-NHQ_e-Comms).*